
Protokół Nr 8.15

z posiedzenia Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się
w dniu 21 maja 2015 roku w godzinach 1345– 1455

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Andrzej Koc.
W posiedzeniu   udział   wzięli  członkowie  Komisji   w/g  załączonej  listy    obecności;  na
15 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 11.  W związku z tym obrady Komisji
i podejmowane decyzje są prawomocne.
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczyli  radni: Jan Gróndwald, Piotr Karpienia, Krzysztof
Wiloch  i Bogusław Wisowaty.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
 Z-ca Prezydenta Miasta – Kamil Buksa,
 Główny specjalista ds. planowania i realizacji budżetu - Barbara Dąbrowska,
 Naczelnik Wydziału Edukacji –  Stanisław Zalewski,
 pracownik Wydziału Polityki Społecznej - Magdalena Sulżycka,
 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Konrad Siemienkiewicz,
 radca prawny Urzędu Miasta – Zbigniew Rachwalski.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Koncepcja działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji.
4. Ocena przygotowania obiektów sportowych i rekreacyjnych do sezonu letniego. 
5. Omówienie spraw związanych z funkcjonowaniem Centrum Informacji Turystycznej. 
6. Opinia Komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta Ełku za 2014 rok.
7. Opinia Komisji do projektów uchwał:
1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2015-2027,
2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2015,  
3) w sprawie nadania nazwy parkowi,
4) w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu w Ełku.

8. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1    
Przewodniczący Komisji Andrzej Koc na wstępie przywitał przybyłych na posiedzenie;

radnych,  Sekretarza  Miasta,  Naczelników  Wydziałów,  a  następnie  zapoznał  zebranych
z propozycją porządku obrad.
Członkowie  Komisji  jednomyślnie  -  poprzez  aklamację  przyjęli  proponowany  porządek
obrad jw. 

Do punktu  2 
Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  do  protokółu

z poprzedniego posiedzenia Komisji.
Członkowie  Komisji nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie  –  poprzez  aklamację  przyjęli

protokół Nr 7.15 z dnia 23 kwietnia 2015 roku z ostatniego posiedzenia Komisji.  

Do punktu 3 
  Dyrektor  Miejskiego Ośrodka Sportu i  Rekreacji  Konrad Siemienkiewicz na wstępie

powiedział, że podczas ubiegania się o stanowisko dyrektora MOSiR przedstawił propozycję
rozwoju  jednostki.  Zawarto  w  niej  szereg  nowych  pomysłów  na  uatrakcyjnienie
i  uporządkowanie  dotychczasowej  oferty MOSiR,  skierowanej  do różnych grup odbiorów.
Propozycje  zawierają  interesujące  pomysły  wykorzystania  obiektów  zarządzanych  przez
MOSiR, jak również naturalnych warunków przyrodniczych w Ełku i wokół miasta. Zakładają
modernizację,  rozbudowę istniejących oraz budowę nowych obiektów sportowych w Ełku.



Obiekt  nazywany parkiem wodnym, ma za mało atrakcji,  dlatego należy poszerzyć  ofertę.
Propozycja  zakłada  rozbudowę  i  modernizację  o  część  zewnętrzną  basenową,  utworzenie
profesjonalnego fitnes klubu i części hotelowej. Strefa relaksu byłaby usytuowana w piwnicy. 
W najbliższym czasie przewidujemy przebudowa systemu kasowego i wykonanie przyjaznej
klientowi  recepcji.  Chcielibyśmy  się  zmieścić  w  koszcie  ok.  100  tys.  zł  brutto  łącznie
z terminalem płatniczym. 
Warto również wybudować kryte  korty do tenisa ziemnego,  bo takich w Ełku nie  ma Są
programy, gdzie można by aplikować o środki finansowe. Przydałaby się również hala do gier
zespołowych. Program ministerialny daje możliwość dofinansowania budowy hal tenisowych.
Zamierzamy także unowocześnić stronę internetową ełckiego MOSiR. 
Bieżąca działalność:
 kalendarz imprez na ten rok ciągle jest poddawany ewaluacji. Są imprezy cykliczne.
 marketing i promocja, należałoby wyróżnić Pana Ireneusza Dzienisiewicza, który prowadzi

nasz profil na facebooku,
 strona internetowa zostanie przemodelowana i unowocześniona,
 chcielibyśmy  wprowadzić  stałe  promocje,  m.in.  Ełcką  Kartę  Sportu,  jako  element

promocyjny,
 Karta Aktywnego Seniora – ulgi i rabaty. 
Szczegóły w informacji przekazanej członkom Komisji na piśmie.
Wywiązała się dyskusja.

Radny Nikodem Kemicer – czy będzie kąpielisko przy parku linowym, obok MOS?
Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  –  kąpielisko  będzie  zabezpieczone  przez

ratowników  i kontynuowane przez 2 m-ce wakacyjne.
Dyrektor  MOSiR  Konrad  Siemienkiewicz  –  są  to  miejsca  do  kąpieli.  Grafik  pracy

ratowników jest już ułożony na lipiec-sierpień i dostosowany do godzin otwarcia. Komunikat
będzie na stronie internetowej co do godzin, w jakich czynna będzie plaża miejska.

Radny  Tomasz  Przekop  –  jak  układa  się  współpraca  MOSiR  ze  stowarzyszeniami
i szkołami?

Dyrektor MOSiR Konrad Siemienkiewicz – jesteśmy już po zatwierdzeniu obecnej oferty,
nie faworyzujemy żadnej z grup. Współpraca układa się dobrze.

Radny Tomasz Dawidowski – co z kortami tenisowymi przy plaży miejskiej, czy jest to w
gestii MOSiR?

Dyrektor MOSiR Konrad Siemienkiewicz – korty są w dzierżawie do roku 2018.
Radny Tomasz Przekop – co z dzierżawą terenu w Szeligach?
Dyrektor MOSiR Konrad Siemienkiewicz – 14 maja zakończyła się umowa dzierżawy

terenu  dla  ZHP,.  Związek  musi  teraz  przedłożyć  sprawozdanie  z  działalności
i najprawdopodobniej dzierżawa zostanie przedłużona.

Przewodniczący Komisji Andrzej Koc poruszył sprawę sąsiedztwa parku linowego i boiska
wielofunkcyjnego MOS.  Uczniowie  szkół  korzystają  z  boiska,  grają  w piłkę  koszykową i
siatkową. Prośba, jeśli  będzie taka możliwość,  by odgrodzić to boisko od parku linowego.
Może znalazłaby się kwota ok. 2 tys. zł?

Dyrektor  MOSiR Konrad  Siemienkiewicz  –  w  tej  chwili  każda  złotówka  w budżecie
MOSiR jest już na coś przeznaczona. Temat jest nam znany i podejmiemy współpracę w tym
zakresie. Nie wcześniej jednak można będzie do tego tematu podejść, jak w roku przyszłym.
Ewentualnie na jesień, jeśli będą jakieś wolne środki finansowe.

Radny Tomasz Przekop podjął temat wydzielenia pewnej puli pieniędzy na rozwój tych
dyscyplin sportowych w mieście, na które byłoby zapotrzebowanie.

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  zauważył,  że  jako  samorząd  powinniśmy  zachować
neutralność, chyba, że miasto podejmie pewne decyzje świadomie określając kierunek.

Do punktu  4  
Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji  Konrad  Siemienkiewicz  omówił

informację dotyczącą oceny przygotowania obiektów sportowych i rekreacyjnych do sezonu



letniego – informacja w załączeniu do protokołu. Nasze obiekty są w pełni przygotowane do
sezonu.

Do punktu  5  
Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji  Konrad  Siemienkiewicz  omówił

informację dotyczącą funkcjonowania Centrum Informacji Turystyczno – Kulturalnej w Ełku
-  informacja  w załączeniu  do protokołu.  W sezonie letnim będzie  dotrudniona dodatkowa
osoba na 1/2 etatu. Zmianie ulegają również dni i godziny pracy. CIT-K będzie czynne 7 dni w
tygodniu od godziny 9:00 do godziny 17:00 - informacja w załączeniu do protokołu.

Do punktu  6
 Skarbnik Miasta  Jarosław Wróbel  poinformował,  że  Komisja  Rewizyjna  Rady Miasta

Ełku  wydała  pozytywna  opinię  do  wykonania  budżetu  miasta  za  2014  rok  i  wystąpiła
z  wnioskiem  o  udzielenie  Prezydentowi  Miasta  Ełku  absolutorium.  Regionalna  Izba
Obrachunkowa  w  Olsztynie  13  maja  2015  roku  postanowiła  pozytywnie  zaopiniować
wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Ełku absolutorium –
wniosek Komisji Rewizyjnej i uchwała Nr RIO.IV.0120-177/15 z dnia 13 maja 2015 roku
w załączeniu do protokołu.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu miasta
Ełku za 2014 rok,  w głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Członkowie  Komisji  w głosowaniu  jawnym;  8  głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali
pozytywnie projekt uchwały  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Ełku
za  2014  rok  oraz  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  miasta  Ełku  za  2014  rok  wraz  z
informacją o stanie mienia.

Do punktu  7  
1)  Główny specjalista ds. planowania i realizacji budżetu Barbara Dąbrowska omówiła projekt
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2015-2027,
który obejmuje zmiany:
I. W załączniku nr 1 zmiany w roku 2015, w tym:
1. Zmniejsza się dochody w 2015 r. o kwotę 250 000 zł, w tym:
    - dochody majątkowe zmniejsza się o kwotę 250 000 zł (dofinansowanie inwestycji:
„Budowa pełnowymiarowego boiska do gry w piłkę z zapleczem na górnej płycie Stadionu
MOSiR w Ełku”),
2. Zwiększa się wydatki 2015 r. o kwotę 77 000 zł, w tym:
    - wydatki  bieżące  o  kwotę  30  000 zł  (zmniejsza  się  o  15 000 zł  środki  na  zakupy
materiałów i wyposażenia w pozostałej  działalności turystycznej, zwiększa się o 45 000 zł
wydatki na prowadzenie szaletu miejskiego przy ul. Zamkowej),
    -  wydatki majątkowe o kwotę 47 000 zł  (zwiększa się o 15 000 zł wydatki na zakupy
inwestycyjne  w  Urzędzie  Miasta  na  zakup  obradowanych  namiotów  na  potrzeby  miasta,
zwiększa  się  o  15 000  zł  wydatki  na  zakupy  inwestycyjne  MOSiR  w  Ełku  –  zakup
automatycznego robota czyszczącego dno basenu, zwiększa się o 17 000 zł wpłaty na fundusz
celowy dla policji na wydatki inwestycyjne). 
3. Zwiększa się przychody budżetu 2015 o kwotę 327 000 zł z tytułu wolnych środków.
     Deficyt budżetu wyniesie 10 714 989 zł
II. W załączniku nr 1 zmiany w roku 2016 związane są ze zwiększeniem dochodów ogółem,
w tym dochodów majątkowych o kwotę 400 000 zł - dofinansowanie inwestycji wieloletniej:
„Budowa pełnowymiarowego boiska do gry w piłkę z zapleczem na górnej płycie Stadionu
MOSiR w Ełku”.  

2)  Główny specjalista  ds. planowania i realizacji budżetu Barbara Dąbrowska omówiła projekt
uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Ełku,  w  części  będącej  w  zainteresowaniu
członków Komisji:
III) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Promocji, Sportu
i Kultury:



1.  Przeniesienie  kwot  zaplanowanych  w  §  3040  –  nagrody  o  charakterze  szczególnym
niezaliczane do wynagrodzeń do nowego § 4190 – nagrody konkursowe w dziale 750 rozdział
75075, dziale 803 rozdział 80395 i dziale 926 rozdział 92695. 
Zmiana  spowodowana  jest  zmianą  rozporządzenia  Ministra  Finansów  w  sprawie
szczegółowej  klasyfikacji  dochodów,  wydatków,  przychodów  i  rozchodów  oraz  środków
pochodzących ze źródeł zagranicznych.
2.  Przeniesienia  środków w wysokości  15 000 zł  z  działu  630 rozdział  63095 § 4210 na
zakupy inwestycyjne Urzędu Miasta – dział 750 rozdział 75023 § 6060.
Środki zostaną przeznaczone na zakup obrandowanych (oznakowanych logo i herbem Ełku)
namiotów na potrzeby miasta Ełku.
3. Zwiększenie wydatków o kwotę 15 000 zł (dział 926 rozdział 92604 § 6060) na zakupy
inwestycyjne w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji w Ełku.
Zwiększenie spowodowane jest potrzebą zakupu automatycznego robota czyszczącego dno
basenu (odkurzacz basenowy).
Źródło finansowania: wolne środki.
IV)  w  zakresie  dochodów  i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Zespół
Inwestycji:
Budowa  pełnowymiarowego  boiska  do  gry  w  piłkę  z  zapleczem  na  górnej  płycie
Stadionu MOSiR w Ełku dział 926 rozdział 92695 § 6050
W związku z otrzymaniem informacji od Marszałka Województwa Warmińsko 
– Mazurskiego o wysokości dofinansowania w/w inwestycji na lata 2015-2016 koryguje się
wydatki i dochody przeznaczone w budżecie na realizację tej inwestycji. 
2015 rok: środki własne 1 300 000 PLN, dofinansowanie 200 000 PLN 
2016 rok: środki własne 2 198 000 PLN, dofinansowanie 400 000 PLN
Środki  własne  w 2015 roku w wysokości  250 000 PLN proponuje  się  pokryć  z  wolnych
środków. 

Radny Michał Tyszkiewicz powiedział,  że ma pytanie odnośnie zakupu automatycznego
robota czyszczącego dno basenu (odkurzacz basenowy), czy nie pilniejszy jest zakup maszyny
do  czyszczenia  kortów  tenisowych?  Ponadto  brak  przy  zmianach  budżetowych  w  części
opisowej.

Z-ca Prezydenta Miasta Kamil Buksa – przyrząd do czyszczenia basenu jest  niezbędny,
gdyż obecnie używany, to jest samoróbka, którą nie każdy może obsłużyć. Nie było zgłoszenia
odnośnie zakupu maszyny do konserwacji kortów. Jeśli zajdzie taka konieczność, to się nad tym
pochylimy. Co do kwot, zwróci uwagę Wydziałowi.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz – może się okazać, że uda się nam wykorzystać sprzęt do
czyszczenia boiska.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 10 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie projekt uchwały   w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta
Ełku na lata 2015-2027.
Następnie  członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  10  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie Miasta Ełku na 2015
rok.

3)   Z-ca Prezydenta Miasta Kamil Buksa omówił projekt uchwały w sprawie  nadania nazwy
parkowi - w ostatnim czasie na terenie miasta Ełku powstały nowe tereny służące rekreacji
mieszkańców, m.in. obszar parku edukacyjnego pomiędzy rzeką Ełk i ul. Wojska Polskiego,
stanowiący działki oznaczone w operacie ewidencji gruntów obrębu 1 – Ełk 1 miasta Ełku nr
433  i  nr  434.  Zawiera  on  układ  słoneczny  składający  się  z  kul  granitowych  o  różnych
rozmiarach, plac zabaw w formie gwiazdozbioru Mały Wóz i Wielki Wóz, na jednej z ławeczek
umieszczona jest kamienna postać Mikołaja Kopernika. Propozycja nazwy – park  Mikołaja
Kopernika.



Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 10 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  9  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”
i  1  głosie  „wstrzymującym”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  nadania  nazwy
parkowi.

4)   Z-ca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia
warunków  i  trybu  finansowania  rozwoju  sportu  w  Ełku  -   projekt  uchwały  ma  na  celu
rozszerzenie możliwości  jednostki samorządu terytorialnego w zakresie  finansowania zadań
zleconych klubom sportowym. W związku z rozwojem sportowym drużyn z terenu miasta Ełku
oraz  podniesieniem poziomu sportowego,  zaistniała  konieczność  przyjęcia  zasad  udzielania
dotacji ełckim klubom. 
Wywiązała się dyskusja.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz powiedział, że zgłaszał już swoje uwagi na etapie pracy nad
projektem tej uchwały. Chciałby jednak zwrócić szczególną uwagę na zabezpieczenie interesów
miasta  np.  Poprzez  określenie  kwoty,  która  by  wymuszała  wprowadzenie  1  członka  -
przedstawiciela  miasta  wyznaczanego  przez  Prezydenta  lub  Radę  Miasta  do  danego
stowarzyszenia.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz zgłosił  wniosek o rozważenie możliwości wprowadzenia
dodatkowych zabezpieczenia interesu miasta w przypadku znacznych kwot dofinansowania
stowarzyszeń.

Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  powiedział,  że  na  kolejne  posiedzenie  Komisji
zostaną zaproszeni prezesi  klubów; Mazur Ełk i  Płomień.  Chcemy bliżej  przyjrzeć się  ich
działalności.

Radny Nikodem Kemicer – można by zwrócić się do tych klubów o przedłożenie strategii
działania.

Z-ca Prezydenta Miasta Kamil Buksa – mamy już pewne narzędzia, jak stypendia sportowe
czy sportowa marka  miasta.  Jest  to  zatem kolejny element,  gdzie  opinię  będzie  wyrażała
Komisja Turystyki, Sportu i Rekreacji.

Radny  Tomasz  Przekop  –  czy  te  zasady  będą  wprowadzone  już  w  tym  roku  i  czy
przesuniemy na ten cel środki w budżecie miasta?

Z-ca Prezydenta Miasta Kamil Buksa – na pewno kontrola jest potrzebna, co do środków
na razie nie wiemy.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 9 radnych.
Członkowie  Komisji  w głosowaniu  jawnym;  9  głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali
pozytywnie projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju
sportu w Ełku

Do punktu  8  
Radny Tomasz Przekop zwrócił uwagę, że w infrastrukturze „Moje boisko Orlik 2012”

skończył się okres trwałości projektu. Czy, w związku z tym na tych boiskach będą pobierane
opłaty za korzystanie z tej infrastruktury? 

Radny Ireneusz Dzienisiewicz  zwrócił  uwagę,  że  na  jednym z  posiedzeń  Komisji  był
podnoszony temat  zabezpieczenia  interesów miasta  przy  transferach  zawodników, którzy
uczą się w Szkole Sportowej. Prośba o podanie, czy podjęto w tym kierunku jakieś działania.

 

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
  Przewodniczący Komisji

Małgorzata Stachowiak           
   Andrzej Koc 


	Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

